
FAU møte 
Frakkagjerd barneskole 

14.10.24 

Til stede 
 

Kl. Representant Tilstede Kl. Representant Tilstede 
1A Silje Therese Hettervik Ja 5A Wenche Sortland Ja 
1B Sindre S. Bjerga Ja 5B Sigmund Lie Nei 
2A Vegard Våga - Nestleder Nei 6A Trygve Ø. Eide - Referent Ja 
2B Thomas Brekke Ja 6B Bjørn E. Mæland Nei 
3A Inger M. Kallevik – FAU-leder Ja 7A Anita Strømøy Ja 
3B Linda Martinsen Ja 7B Tor M. Døske Nei 
4 Solveig M. Myge - Kasserer Ja    

 
 
Alle klasser har nå en FAU representsn 
Rektor Lena Simonsen deltok i starten av møtet 
 
 

1. Rektor orienterer 
a. Lærere takket for kaken de fikk av FAU ifm. lærerens dag 05.10.24  
b. Joggedagen 04.10.24 var nok en gang en suksess. Det ble samlet inn over 

56 000,- og elevene gir «jernet».  
c. Prosjektmidler til «Trygg skolevei» går sakte fremover. Prosjektmidlene skal 

være brukt i løpet av året, og det ligger an til sykkelparkering. Her kan 
skole/FAU utfordre, men det er få ressurser til å ta på seg store prosjekt i 
kommunen. 

d. Utvidelse av FBS: Beskjed fra kommunen er at det ikke vil bli noe av en 
utvidelse av FBS pga redusert befolkningsvekst. Andre alternativer vurderes. 
FAU stiller spørsmål om det er tatt hensyn til Skeiseidfeltet. 

e. Skolesjefen i Tysvær har vært på besøk - Utfordringer fra FBS som ble 
presentert var blant annet; Brakker, skjerming av elever, garderobe 1-3 
klasse, to små klasserom, spesialrom K&H.  

f. Språkbruk har endret seg de siste årene og krenkende språkbruk kan være et 
problem i tidlig alder. Mulig konsekvens ved dårlig adferd/språkbruk er at elev 
skal ringe hjem til foreldre i grove tilfeller. Noe FAU støtte opp om.  

g. Påminnelse om kjøremønster/parkering v/dropsone, særlig v/ettermiddag. 
Rektor sender ut fellesmelding på «min skole» 

 
 

2. FAU-leder orienterer 
a. Vedtekter skal gjennomgås og vedtas på nytt.  
b. Årshjul 

a. November skal 17.mai komite utnevnes 
b. Desember: Neste FAU-møte 



c. Desember: Juleavslutning på skolen med representant(er) fra FAU 
tilstede 

c. Informasjon om SFO før 1.klasse har vist seg å være noe mangelfull. Her 
anbefaler FAU at barnehage og skole er flinkere å informere ut til kommende 
1.klasseforeldre hvordan og når SFO påmelding skal være på plass. 

d. FAU må ha en representant i TKFU.  
e. Nye FAU representantene må sende personnummer til leder for registrering i 

Brønnøysundregisteret.  
 
 

3. Fokus fremover 
 

- Kontrakt om fordeling av overskudd etter 17. mai skal ferdigstilles.  
 

- Skolen har fokus på språkbruk i klasser og skoleområder.  
Rektor har hatt møte med Stegaberg IL med ønske om å ha en felles forståelse i skolen 
og idretten i å møte negativ språkbruk hos barn.  
 

- Kaldt vann.  
I deler av skolen blir ikke drikkevannet kaldt nok, som resulterer i at elevene ikke drikker 
vann. FAU har meldt fra til rektor om dette, som igjen har meldt behovet videre.   
 

- SFO for nye førsteklassinger 
Er det et behov eller ønske om å ha SFO for neste års førsteklassinger? Dette må 
konkluderes før foreldremøte for nye førsteklassinger våren 2025.  
 

- Brakkene 
Inneklima – luftkvaliteten er målt til å være bra. Utfordringen er skjerming av elever med 
spesielle behov, rømningsveier og garderobeplass.  
Det arbeides med en plan for utbedring i form av ombygging/utbygging av skolen.  
FAU ønsker at dette arbeidet prioriteres slik at det raskt kan bli bedre plass til elevene på 
skolen.  
 

- Elevpenger etter 17. mai 
- 6. trinn får 750 kr per elev av overskuddet etter 17. mai.  

FAU mener det er uklart hva disse pengen skal og bør brukes til. Må det være leirskole, 
overnatting, faglig innhold etc. Hva er ‘greit’ og ikke.  

 
 
 
Neste møte:   2. desember 2024.  
Neste referent:  5. trinn.  


